主恩基督教會網絡資源使用守則
[bookmark: _GoBack]1、教会网络资源包括教会网站、教会Office 365 Team、教会Email群、教会无线网络、各团契email群及微信群、各查经小组Email群及微信群。
2、教会网络资源用于传扬上帝的福音与真理，以及发布公共信息；不可把教会网络资源用于任何私人目的或不合乎神心意的用途。
3、未经教会允许不得将教会文档从教会内部（例如，Office 365）复制、转载或发布在教会外部的网站上。
4、不得转载有关教会会员个人隐私的文件或信息。
5、当在教会网络资源中转载教会外部资料时，请遵守教会2016年出台的相关政策（见附件）。
6、遵守电脑安全实践（例如，不要与他人分享你的用户名和密码）。
7、当教会会员终止其会员身份时（例如，参加其他教会），应停止使用教会网络资源与账户。
8、教会保留对违反上述守则者进行属灵惩戒或追究其法律责任的权利。

Grace Christian Church Network Resource Usage Rules
1. Church network resources include church website, church Office 365 Team, church email groups, church wireless network, fellowship email groups and WeChat groups, email groups and WeChat groups of bible study small groups.
2. Church network resources are used to spread the Gospel and the Truth, and publish public information. They should not be used for any personal purpose or anything against God’s will.
3. Without church approval, do not copy, post or publish church documents from GCC internal websites (e.g. Office 365) to external websites.
4. Do not post documents or information concerning private and personal matters of GCC members.
5. When posting external materials to GCC network resources, please follow the specific GCC policy dated from 2016 (see attachment).
6. Follow proper computer security practices. (e.g. do not share your account login and password with others)
7. When a GCC member terminates his/her membership (e.g. after joining another church), stop using GCC church network resources and accounts.
8. GCC reserves the right to take disciplinary actions, both spiritual and legal, against deliberate violations of the above rules.

